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KRAJEVNA SKUPNOST ZABUKOVJE 
Zabukovje nad Sevnico 5 
8292 ZABUKOVJE 
 
Številka: 031-0013/2022 
Datum: 20.12.2022 

Zapisnik 
2. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje 

z dne 20.12.2022 ob 18. uri  
v sejni sobi KS Zabukovje 

 
Prisotni člani sveta:, Polonca Seničar, Martina Gorjup, Mitja Motore, Janko Žveglič, Vid 
Špec, Branko Klenovšek, Ivan Puc; 
 
Odsotni člani sveta:  
/ 
Ostali prisotni:  
Marjetka Flisek, referentka za krajevne skupnosti, 
Žiga Debevc (pri 3. točki dnevnega reda) 
 
Ostali odsotni: 
Ana Ivanić (opr.) 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
 
Sejo vodi Ivan Puc, predsednik Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje. 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda  

 
Predsednik uvodoma pozdravi člane sveta. Predstavi predlog dnevnega reda ter ga poda v 
razpravo in potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje sveta z dne 12.12.2022, 
3.   Primopredaja poslovnih zadev med prejšnjo predsednico in novim predsednikom, 
4.   Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2023, 
5.   Pobude za plan dela v mandatnem obdobju 2022-2026, 
6.   Sklep o izplačevanju prejemkov za opravljanje funkcije članom sveta v  
      krajevni skupnosti, 
7.   Pregled vlog in dopisov, 
8.   Razno.  
  
 
Ob začetku seje je prisotnih 7 (od 7) članov Sveta KS Zabukovje. Svet KS Zabukovje je 
sklepčen.  
 
SKLEP:  
Svet je sprejel predlagani dnevni red za 2. redno sejo Sveta KS Zabukovje.  
Izid glasovanja: za 7, proti 0 (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet.  
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2. Pregled in potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje sveta z dne 
12.12.2022 

 
Predsednik pove, da so zapisnik vsi predhodno prejeli. Zapisnik poda v razpravo.  
Razprave ni. 
 
SKLEP:  
Svet KS Zabukovje potrjuje zapisnik 1. redne (konstitutivne) seje sveta z dne 
12.12.2022.  
Izid glasovanja: za 7, proti 0 (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet. 

 
3. Primopredaja poslovnih zadev med prejšnjo predsednico in novim 

predsednikom 
 
V začetku predsednik pove, da je doniral novoletne lučke za okrasitev večnamenskega 
doma. Predlaga, da bi bil za hrambo lučk in okraševanje zadolžen AKŽ Zabukovje.  
 
SKLEP:  
Svet KS Zabukovje sprejme sklep, da se Aktiv kmečkih žena Zabukovje zadolži za 
hrambo doniranih lučk in novoletno okraševanje Večnamenskega doma v Zabukovju.  
Izid glasovanja: za 7, proti 0 (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet. 
 
Ker je bivša predsednica sveta KS Zabukovje opravičeno odsotna, se primopredaja 
poslovnih zadev uradno ni izvedla.  
 
Pri obravnavani točki je na povabilo predsednika sveta KS Zabukovje ob 18.20 prišel Žiga 
Debevc, ki je predstavil situacijo izvajanja investicije na javni poti Laše – Pusti Vrh. Investicija 
se je izvajala v sodelovanju uporabnikov ceste, ki so za zemeljska dela sami zbirali denar, 
asfaltacijo ceste je KS Zabukovje financirala iz svojega finančnega načrta.  Pri samem 
izvajanju so bila ustno dogovorjena dodatna dela, za katera ni bilo izdanega uradnega 
naročila. Izvajalec del je dela kvalitetno in cenovno ugodno opravil.  
 
Po razpravi so člani sveta soglasni, da je potrebno zadevo preučiti in ustrezno rešiti.  
 
SKLEP:  
Svet KS Zabukovje sprejme sklep, da se zadevo predstavi županu občine Sevnica.  
Izid glasovanja: za 7, proti 0 (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet. 
 
Žiga Debevc zapusti sejo ob 18.56. 
 

4. Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2023 
 
Članom sveta je razdeljen delovni osnutek oziroma predlog finančnega načrta za delo KS 
Zabukovje za leto 2023. Predsednik predlaga natančen pregled po posameznih postavkah. 
Člani sveta najprej pregledajo načrtovane prihodke in nato posamezne odhodke. Skozi 
razpravo in preteklo realizacijo uskladijo višino posameznih postavk, ki se vnese v usklajeni 
osnutek finančnega načrta. Sklep o sprejetju finančnega načrta se sprejme na naslednji seji 
v mesecu januarju 2023.  
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5.   Pobude za plan dela v mandatnem obdobju 2022-2026, 
 
Pobude na plan dela so: 

- Izgradnja igrišča z igrali (potreben odkup zemljišča, ureditev projektne 
dokumentacije), 

- Ureditev parkirnega prostora s postavitvijo klopi pred pokopališčem (na podjetju 
Komunala d.o.o. so s pobudo že seznanjeni), 

- Ureditev sprehajalne steze ob cesti, 
- Umiritev prometa skozi Zabukovje, 
- V letu 2023 se načrtuje ureditev JP , asfaltacija odsek od Vovk do Krevelj Matjaž in 

Vrtačnik, Oblak Franc, Golob Andrej (Dobje), ki pa mora prvotno urediti kategorizacijo 
ceste.  

 
Med razpravo so člani sveta pregledali fascikel prejetih vlog krajanov, ki se rešujejo po 
vrstnem redu od datuma prejetja.  
 

6. Sklep o izplačevanju prejemkov za opravljanje funkcije članom sveta v 
krajevni skupnosti 

 
Marjetka Flisek, referentka za KS, predstavi zneske za izplačilo nagrade predsedniku in 
sejnin.  
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Sevnica je na 2. redni seji dne 10.1.2023 sprejel sklep, da se 
članom sveta krajevne skupnosti izplačuje sejnina v znesku 25,00 EUR bruto za vsako 
udeležbo na seji sveta krajevne skupnosti ter predsedniku mesečna nagrada v višini 
280,00 EUR bruto, skladno s Pravilnikom o plačah in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, nagradah zunanjih članov delovnih teles občinskega sveta, članov 
svetov krajevnih skupnosti in članov drugih občinskih organov Občine Sevnica. 
Izid glasovanja: za 7, proti 0 (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet. 

7. Pregled vlog in dopisov 
 
Predsednik članom sveta predstavi vloge: 
 

 Vrtačnik Anton-prošnja za odobritev gramoza in obnovitev mostu 
Sklep: 
Člani svet so sprejeli sklep, da bodo dela izvedena ob izdelavi asfaltacije do 
gospodinjstva Krevelj, predvidoma v letu 2023.  
Izid glasovanja: za 7, proti 0 (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet. 
 

 Špan Jože – prošnja za dovoljenje poseka dreves zaradi ogrožanja varnosti poslopja 
(zemljišče last krajevne skupnosti) 

Sklep: 
Člani svet so sprejeli sklep, da se vloga odstopi pristojnim službam Občine Sevnica.  
Izid glasovanja: za 7, proti 0 (prisotnih 7)  
Sklep je sprejet. 

 
8. Razno 

 
 
Predsednik pove, da bo izvedel akcijo obdaritve poslovnih partnerjev. 
Že med sejo je potekala razprava glede participativnega proračuna. Člani sveta so soglasni, 
da se izvede pravočasna prijava pobude za  uvrstitev v participativni proračun Občine 
Sevnica za leto 2024.  
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Vid Špec predlaga, da se izdela informativni letak s predstavitvijo krajevne skupnosti, članov 
sveta in planom dela.  
 
Člani sveta so izvedli letno inventuro osnovnih sredstev.  
Za kuhinjo, ki jo uporablja AKŽ Zabukovje, je potrebno izdelati pravila uporabe.  
 
Seja je bila zaključena ob 20.20.   
 
 
 
Zapisala: 
Marjetka Flisek, referentka za KS 
 
 

Ivan Puc 
predsednik Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje 

 
 
 


